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اتاق  شهرياری سالن جلسات :محل نشست

 بازرگانی،صنايع،معادن و کشاورزی زنجان

 دستور جلسه

 استماع نقطه نظرات مديران شرکت های مدعو و مذاکرات مربوطه    دستور اول

 بازنگری و تصويب عنوان کمیسیون دستور دوم

 تصويب ماموريت های و اهداف کمیسیون ومسدستور 

 های لازم ريزی بررسی راهکارهای فعالیت کمیسیون و برنامه چهارم دستور

 (به ترتیب حروف الفبااعضاء کمیسیون )مدعوین 

 - شهبازیمهندس  -مهندس سرايی  – مهندس حسنی –پلوئی  مهندس -ايمانی  مهندس -افشاری مهندس  -آشوری مهندس  :ان آقاي

 مرادخانی دکتر  - فرخیدکتر  -دکتر صبا –شهیدی مهندس 

 (به ترتیب حروف الفبا)مدیران شرکت های مدعو 

 مديرعامل محترم شرکت تفاگ، مهندس اجلی  آقای -

 مديرعامل محترم شرکت امن پردازان فناوری زنجان، آقای مهندس فیروزه  -

 سازی سپنتای زنجانمديرعامل محترم شرکت ماشین، آقای مهندس نوروزی  -

 مذاکرات  خلاصه

و ( ع)با عرض تسلیت ایام سوگواري حضرت امام حسین  کمیسیون دبیر پلوئیآقاي مهندس سپس . جلسه با تلاوت آیاتی چند از قرآن کریم آغاز شد

قبل از شروع نبرد فرمودند هرکس حق الناس برگردن دارد  آن بزرگوار که الناس حق شامل اهمیتکید بر رعایت آخرین درس صریح ایشان أیارانش و با ت

و با شروع از آقاي مهندس اجلی از مدیران  همعرفی ایشان پرداختو ( و سه شرکتمدیران محترم مدع)ایشان را ترک کند به خیرمقدم گویی به مهمانان 

بهبود فضاي  خود براي خود به تبیین موانع کسب و کار مربوطه و پیشنهادات هاي فعالیتشرحی از ي  ضمن ارائهکه  ندهاي مدعو درخواست نمود شرکت

 .کسب و کار بپردازند

 

ي امیدي خوانده  و آن را نقطه ندایشان تشكر نمود از ه کمیسیون به مشكلات کسب و کارها و دعوتابتدا از توج( مدیر شرکت تفاگ)آقاي مهندس اجلی 

خود را  ي مجموعه همچنین ایشان مشكلات فعالیت. ندافزار و صنعت برق برشمرد افزار و سخت ي تولید نرم سپس فعالیت شرکت تعاونی تفاگ را در زمینه

که مشكل دوم  ندو نیز تأمین بازار مصرف و فروش عنوان نمود ي علم و فناوريها ها و پارک ذیربط از جمله بانك هاي مالی از سوي مراجع در عدم حمایت

 .ندي تأمین بازار فروش استمداد نمود را مشكل اصلی خوانده و از کمیسیون در زمینه

 

ي امنیت اطلاعات و خدمات  فعالیت شان را در دو زمینهبا معرفی شرکت خود ، ( مدیر شرکت امن پردازان فناوري زنجان)سپس آقاي مهندس فیروزه 

ایشان . شان مشابه مشكلات شرکت تفاگ است اندازي دیتا سنتر خصوصی برشمرده و عنوان نمودند که مشكلات با راه( سروري ابري)  cloudبرپایه ي 

همچنین ، مشكلات کسب و کارشان را در عدم استقبال بخش خصوصی و واحدهاي . افزودند ارتباط کاري با دستگاه هاي دولتی دارند اما با صنعت ، خیر

 .و از کمیسیون تشكر نمودندصنعتی از خدمات فناوري اطلاعات 

 

ضمن تشكر از کمیسیون ، فعالیت شرکت خود را در زمینه ي طراحی و ساخت ( مدیر شرکت سپنتاي زنجان) و بالاخره ، آقاي مهندس نوروزي

انتقاد از عدم استقبال  ایشان هم. عنوان نمودند A4و همچنین در زمینه برش کاغذ ( غذایی ، صنعتی و بهداشتی)آلات بسته بندي مایعات  ماشین
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، عدم وجود ها عدم ثبات قیمت نیز، از دیگر مشكلات. شان خارج از استان هستند اعلام داشتند بیشتر مشتریان واظهار  هاي بومی از خدماتشان را شرکت

رغم اینكه شرکتی دانش  همچنین اظهار نمودند که علی .ي امور مالیاتی را برشمردند نیروي متخصص، نقدینگی، صادرات، سازمان تأمین اجتماعی و اداره

اند و در خاتمه درخواست اختصاص فضا در پارک علم و فناوري را نمودند که از مدتی قبل  فق به دریافت تسهیلات بانكی نشدهبنیان هستند تاکنون مو

 . اند خواستار آن بوده

 

هاي بومی را مزیتی مهم براي  و استفاده از شرکت هي قوتی براي استان برشمرد هاي بومی را نقطه ها و مجموعه درادامه ، آقاي مهندس پلوئی توان شرکت

 .ندها خواند کنندگان از خدمات این شرکت استفاده

 

ي کنترلر ماشین افزارها در صنعت نیاز جدي وجود دارد که اگر  آقاي مهندس حمیدي نیز در رابطه با فعالیت شرکت تفاگ بیان نمودند که در زمینه

رتباط آن مجموعه را با واحدهاي صنعتی مربوطه برقرار نمود که با اظهار تمایل آقاي مهندس اجلی مقرر شد توان ا شرکت تفاگ علاقمند باشد می

همچنین ایشان در رابطه با نقطه نظرات شرکت امن پردازان اظهار نمودند زمانی را . هماهنگی لازم را در این زمینه، آقاي مهندس حمیدي بعمل آورند

بعنوان رییس )هاي موردنظر تشریح شود که قرار شد آقاي مهندس حمیدي  هاي سیستم حاظ نمود و طی دقایقی، قابلیتتوان در کمیسیون صنعت ل می

بنیانی که دستگاه  هاي دانش سازي سپنتا نیز اظهار نمودند که براي شرکت در رابطه با شرکت ماشین .هماهنگی مذکور را بعمل آورند( کمیسیون صنعت

 .  که در سایت مربوطه ثبت شوند شود در صورتی داده می% 9ها تسهیلات بانكی با سود  نسازند به مشتریان آ می

 

 . سازي شود هاي بومی تأکید ورزیده و عنوان نمودند که در این رابطه لازم است فرهنگ در ادامه، آقاي مهندس افشاري بر استفاده از خدمات و توانایی

 

ها بروند و از مزایاي  شود که به پارک شوند توصیه می هاي نوپا دچار مشكلات زیادي می توجه به اینكه شرکتآقاي مهندس سرایی نیز اظهار نمودند با 

ها دانسته و عنوان نمودند که  هاي فناوري اطلاعات را نیازمند داشتن مراجعی براي حمایت از آن هاي کوچك حوزه شرکتهمچنین . مند شوند ها بهره آن

همچنین مشكل دیگر را عدم وجود مرجعی برشمردند که متولی آمار و . هاي بازرگانی تخصصی وجود دارد م وجود شرکت، خلاء عدICTي  در حوزه

 .سازي نمود باشد تا بتوان برمبناي اطلاعات صحیح، تصمیم  ICTهاي  اطلاعات عملكرد و سهم بازار شرکت

 

ها  هاي مربوطه خواندند که عموماً از ماهیت این نوع پرژه ان در ارجاع پروژهگیر را تفكر تصمیم ICTهاي  آقاي دکتر فرخی یكی از مشكلات شرکت

      .ي بالا در این زمینه در استان وجود ندارد اي با رتبه هاي مشاوره همچنین شرکت و کنند ها برخورد می هاي عمرانی با آن ژهواطلاعند و مانند پر بی

 

 .هاي عضو نیز توضیحاتی ارائه نمودند ها با شرکت لم و فناوري و تعامل آنهاي ع آقاي مهندس موسوي درخصوص ساختار پارک

 

هاي صنعت براي حل مشكل مشترک  هاي شرکت و درج نیازمندي ي توانمندي آقاي دکتر صبا پیشنهاد ایجاد یك نمایشگاه دائمی مجازي براي ارائه

سازي قرار  اي در کمیسیون مورد بحث و تصمیم نظر مقرر شد طی جلسه پس از تبادلها مبنی بر تأمین بازار فروش و مصرف را ارائه نمودند که  شرکت

رسد اتاق بتواند بازار فروش فناورانه را گرم کند که محوریتی در این زمینه لازم است و  همچنین ایشان در خاتمه بیان نمودند که به نظر می .گیرد

 .تواند این محور باشد کمیسیون می

 

هایشان را به کمیسیون ارائه نمایند که به مرور، هم بتوان یك بانك  هاي مدعو، رزومه و شرحی از فعالیت ایمانی پیشنهاد نمودند شرکتآقاي مهندس 

شد  ها ارائه شود که در این زمینه مقرر ها تشكیل داد و هم به واحدهاي صنعتی که مراجعه به اتاق دارند در جهت بازاریابی شرکت اطلاعاتی از فعالیت

 .رسولی ارائه نمایند سدنهمخانم هاي خود را به صورت هارد کپی یا الكترونیكی به  ي فعالیت و توانمندي هاي محترم مدعو خلاصه شرکت

 

 .هاي مدعو تشكر نموده و آرزوي موفقیت براي ایشان نمودند در خاتمه آقاي مهندس پلوئی مجدداً از مدیران شرکت

 

 .سه ، موارد زیر به تصویب رسیدبا هفكري و تبادل نظر در جل

 مصوبات

 تاریخ تعیین شده جهت  انجام مسئول پیگیری شرح مصوبه ردیف

1 
هاي شرکت و درج  ي توانمندي بررسی ایجاد یك نمایشگاه دائمی مجازي براي ارائه

 هاي صنعت نیازمندي

دبیر 

 کمیسیون 
کمیسیون آتی جلسات
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 از جلسات قبلیپیگیري و اجراي مصوبات باقیمانده  8
دبیر 

 کمیسیون 
ي بعدي کمیسیون جلسه

 (به ترتیب حروف الفبا)حاضرین 

   ، موسوی و نوروزیمحمودی، فیروزه، شهبازی، صبا، فرخی سرایی، ، ایمانی، پلوئی، حمیدی،، اجلیافشاری: آقایان 

 و خانم رسولی و آقای مالکی از اتاق بازرگانی

 19/96/00 سندتاریخ تنظیم  فريبرز پلوئی تنظیم کننده

 


